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Protokół Nr XLIV.2018 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 28 lutego 2018 r. godz. 14:30 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
30

 a zakończone o godzinie 15
10

. 

W sesji wzięło udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 

oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał radnych oraz osoby uczestniczące i tym 

samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”.   

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Nieobecna 1 osoba pan Wacław Rodek. Nieobecność usprawiedliwiona przez 

przewodniczącego prowadzącego obrady.   

Obrady zostały rozpoczęte w obecności 14 – osobowego składu radnych. Brak radnych: pani 

Wiesława Słowik oraz pani Maria Serwinowska. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania 

wzorem poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania.  

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.   

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  

Projekt porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok, 

c) przyjęcia „Programu ochrony zdrowia psychicznego dla powiatu opatowskiego na lata 

2017 - 2022”, 

d) podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku na realizację zadań. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za 2017 r. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 



OR - II.0002.44.2018 

 

Protokół  Nr XLIV.2018 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 28 lutego 2018 r. 

 

2 

 

9. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Powiatu.   

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który złożył 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie po pkt 5 pkt 5a) w brzmieniu: 

Podjęcie stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie budowy obwodnicy Opatowa. 

 

Następnie pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez pana 

Starostę pytając kto jest „za” jego przyjęciem, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.         

 

W głosowaniu jawnym w/w wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

W tym momencie na salę obrad weszły pani Wiesława Słowik oraz pani Maria Serwinowska 

(godz. 14:32). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 16 – osobowego składu radnych. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący odczytał porządek posiedzenia w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

5a) Podjęcie stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie budowy obwodnicy 

Opatowa. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 

rok, 

c) przyjęcia „Programu ochrony zdrowia psychicznego dla powiatu opatowskiego na 

lata 2017 - 2022”, 

d) podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku na realizację zadań. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za 2017 r. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Powiatu.   

 

Pan Przewodniczący poddał odczytany porządek obrad pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad XLIV sesji Rady Powiatu został przyjęty 

jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.   

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad.       
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Ad. 4.Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który 

przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami stanowiącą 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto pan Starosta poinformował, że planowane 

jest złożenie wniosku na organizowanie imprez związanych z uczczeniem rocznicy 

niepodległości (Program Dotacyjny „Niepodległa”), gdzie maksymalna kwota 

dofinansowania wynosi 150 tys. zł, jak również zostały złożone wnioski o budowę siłowni 

zewnętrznych.    

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym 

punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Tomasz Staniek, który zapytał jakie są plany i co zawiera 

wniosek dotyczący uczczenia rocznicy niepodległości, o którym wspomniał pan Starosta. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania w realizowanym punkcie posiedzenia.  

Nikt więcej nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, czy pan Starosta 

udzieli odpowiedzi w chwili obecnej, czy podczas realizacji punktu dotyczącego odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pan Starosta odpowiedział, iż udzieli stosownej odpowiedzi w punkcie dotyczącym 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

  

Kontynuując pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, że 

korzystając z okazji, że jest na sali obrad obecna pani Joanna Szwagierczak – Prezes Zarządu 

Top Medicus Sp. z o.o. chciałby zapytać o nowe sposoby leczenia, otwieranie nowych 

oddziałów, czy jest już znany bilans spółki za rok ubiegły oraz by po krótce omówiła ile 

zatrudnia osób i czym obecnie zajmuje się spółka Top Medicus.     

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy pani Prezes Szwagierczak jest przygotowana na udzielenie 

odpowiedzi w dniu dzisiejszym. 

 

Pani Prezes potwierdziła gotowość udzielenia odpowiedzi na powyższe zapytania. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi w w/w temacie zostaną udzielone w pkt 8 

przyjętego porządku obrad. Kontynuując zapytał ponownie, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos w realizowanym punkcie.   

 

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 5 a) Podjęcie stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie budowy obwodnicy 

Opatowa. 

Pan Przewodniczący odczytał treść stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie budowy 

obwodnicy Opatowa, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Dodał, iż jest to 

stanowisko wypracowane przez radnych na poszczególnych posiedzeniach komisji stałych 

Rady Powiatu w Opatowie w obecności osoby ze środowiska lokalnego, która jest 

zainteresowana budową obwodnicy.   

 

Następnie zapytał, kto jest „za” przyjęciem odczytanego stanowiska, kto jest „przeciw” i kto 

się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym stanowisko Rady Powiatu w Opatowie w sprawie budowy obwodnicy 

Opatowa zostało przyjęte jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

    

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2017 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi.  

 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2018 – 2034 pytając, kto jest za jej podjęciem, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.5.2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., a następnie 

zapytał, czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.6.2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  
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c) przyjęcia „Programu ochrony zdrowia psychicznego dla powiatu opatowskiego na lata 

2017 - 2022”. 

Pan Przewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu ochrony zdrowia psychicznego dla powiatu opatowskiego na lata 

2017 - 2022”, a następnie  zapytał, czy są pytania lub uwagi.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.7.2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

d) podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku na realizację zadań. 

Pan Przewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu ochrony zdrowia psychicznego dla powiatu opatowskiego na lata 

2017 - 2022”, a następnie  zapytał, czy są pytania lub uwagi.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.8.2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za 2017 r.  

Pan Przewodniczący powiedział, że wszyscy otrzymali sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

z realizacji planu kontroli za 2017 r., a następnie zapytał czy są pytania do pani 

Przewodniczącej Marii Serwinowskiej w związku z przedłożonym materiałem. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał, kto jest „za” przyjęciem powyższego 

sprawozdania, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

W głosowaniu jawnym sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za 2017 

r.  zostało podjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu 

obrad. 
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Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz udzielił głosu panu Staroście, który w odniesieniu do 

zapytania pana radnego Tomasza Stańka opowiedział o działaniach powiatu począwszy 

o uruchomieniu kilku form m.in. oznakowaniach stałych szlaków upamiętniających bitwy 

oraz walki niepodległościowe. Miejsca te będą oznaczone na specjalnych mapkach, 

odwiedzane poprzez wykorzystanie rajdów konnych, pociągu (zatrzymującego się 

w miejscowości Jakubowice), rowerów (stworzymy punkty wypożyczalni). Ponadto 

chcielibyśmy ogłosić konkurs na stworzenie monografii Opatowa. Dobrym prelegentem jest 

pan Marek Lis, który może przeprowadzić prelekcje z gminami. Tematem tym ma się 

zajmować pan Mariusz Szwajkowski – dyrektor Powiatowego Centrum Kultury, Turystyki 

i Rekreacji w Opatowie – mówił pan Starosta. Wspomniał również o nawiązanym kontakcie 

z księżmi redemptorystami. Kontynuując pan Starosta przytoczył również sprawy związane 

z remontem cmentarza w miejscowości Majdan, a także możliwości stworzenia w rejonie 

Drohobyczy wirtualnego spaceru po cmentarzu wraz z opisem (koszt ok. 10 tys. zł). Poprosił, 

aby radni zastanowili się nad tematem oraz jeśli ktoś ma inne propozycje to prosi o ich 

składanie. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za udzielenie odpowiedzi, a następnie 

udzielił głosu pani Joannie Szwagierczak – Prezesowi Zarządu Top Medicus Sp. z o.o. 

 

Głos zabrała pani Joanna Szwagierczak – Prezesowi Zarządu Top Medicus Sp. z o.o., która 

powiedziała, że spółka prowadzi łącznie 10 zakresów działalności, na które składa się 

prowadzenie Poradni Zdrowia Psychicznego, Poradni Leczenia Uzależnień, Poradni 

Psychologicznej, Gabinetu Pielęgniarki Środowiskowej, pielęgniarskiej opieki 

długoterminowej domowej, Poradni Ginekologiczno – Położniczej w Iwaniskach, Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego, Poradni Onkologicznej, rehabilitacji i warsztatów terapii 

zajęciowej. Spółka zatrudnia 44 osoby na umowę o pracę oraz 24 osoby na umowy 

cywilnoprawne. Pani Prezes poinformowała również o pozyskaniu nowej kadry lekarskiej do 

Poradni Zdrowia Psychicznego. Kontynuując powiedziała, że spółka wygenerowała za rok 

ubiegły nadwykonania w kwocie ok. 30 tys. zł. Ponadto w ramach prowadzonej obecnie 

rehabilitacji przyjętych zostało ponad 800 pacjentów (rok 2017), a obecnie w miesiącu 

styczniu przyjętych zostało już 180 pacjentów. Nadmieniła, iż spółka reguluje swoje płatności 

na bieżąco i nie ma żadnych zaległości płatniczych. Pani Prezes oznajmiła również, że zostało 

złożonych 5 ofert do Narodowego Funduszu Zdrowia w zakresie prowadzenia Oddziału 

Rehabilitacji Dziennej, Oddziału Rehabilitacji Kardiologicznej, Ambulatoryjno – Lekarskie 

Porady Rehabilitacyjne, Fizjoterapię Ambulatoryjną i Fizjoterapię Domową. Dodała, iż 

rozstrzygnięcie w w/w temacie ma odbyć się w końcowych dniach marca br. Pani Prezes 

wspomniała, ze np. co do oddziału kardiologicznego konkurujemy z prywatnym 

przedsiębiorcą z Ostrowca Świętokrzyskiego. Kontynuując oznajmiła, że realizowany jest 

projekt, dzięki któremu zostało wyremontowane całe piętro, gdzie znajduje się Zakład 

Opiekuńczo – Leczniczy na 35 miejsc wraz z całym nowym wyposażeniem. Na chwilę 

obecną trwa remont piwnic, gdzie będzie się znajdować rehabilitacja. Wstępny zysk za rok 

2017 to ponad 400 tys. zł.  

 

Pan radny Krzysztof Hajdukiewicz zapytał, jaki jest czas oczekiwania na usługi 

rehabilitacyjne. 
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Pani Prezes odpowiedziała, że „od ręki”, gdyż zatrudnionych jest obecnie 7 fizjoterapeutów, 

a zabiegi wykonywane są od poniedziałku do piątku od godziny 7:00 do 21:00, a w soboty od 

godziny 7:00 do godziny 15:00. 

 

Pan radny Krzysztof Hajdukiewicz zapytał, czy na zabiegi trzeba mieć skierowanie. 

 

Pani Prezes odpowiedziała, że tak, potrzebne jest skierowanie od lekarza np. pierwszego 

kontaktu, specjalisty lub lekarza ogólnego. 

 

Pan Przewodniczący wspomniał również, że bardzo sprawnie działa również rehabilitacja 

w warunkach domowych m. in. sprawy wymagające długotrwałej rehabilitacji.   

 

Głos zabrał pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał czy pierwszeństwo mają pacjenci 

z powiatu opatowskiego. 

 

Pani Prezes odpowiedziała, że rehabilitacja prowadzona jest tylko i wyłącznie dla pacjentów  

z powiatu opatowskiego.  

 

Następnie pan Hajdukiewicz zapytał, czy ZOL jest całodobowy. 

 

Pani Prezes odpowiedziała, że tak, obecnie przebywa w nim 24 chorych i zapewniona jest 

opieka lekarska, pielęgniarska, wyżywienie oraz spełnione są wszystkie inne warunki 

wymagane przez NFZ tj. zatrudniony lekarz na cały etat, logopeda, terapeuta zajęciowy, 

opiekunowie medyczni plus konsultacje geriatryczne, kardiologiczne i psychologiczne. 

 

Pan Przewodniczący podziękował pani Prezes za udzielenie odpowiedzi, a następnie 

przeszedł do realizacji ostatniego punktu obrad. 

 

Ad.9. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant:   

mgr Justyna Zdyb     Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

 

 


